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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Теория и практика от лектори в най-авторитетната Арбитражна институция в България Българската търговско-
промишлена палата и Арбитражният съд при БТПП - лидер в алтернативното разрешаване на спорове,
предоставят възможност за участие в "Курс за обучение на юристи по въпросите на търговския арбитраж и други
алтернативни способи за разрешаване на спорове", който ще се проведе за седемнадесета поредн... 

Срещата на "Евроклуба", посветена на Белгийското председателство на Съвета на ЕС през следващите шест
месеца, се проведе в Българската търговско-промишлена палата. Икономическата сигурност ще е сред най-
значимите теми за ЕС през тази година, сподели проф. Ингрид Шикова, председател на "Евроклуба"" при
Българската търговско-промишлена палата (БТПП), при откриването на срещата вчера. Според нея, ге... 

Белгия пое председателството на Съвета на ЕС с голяма доза отговорност и амбиция. Амбицията произтича от
схващането ни, че нашето ДНК е преплетено с ДНК-то на Европа. Страната ще се стреми да бъде разпозната от
останалите страни членки като "честен брокер". Това са думи на посланика на Кралство Белгия в България
Фредерик Мьорис, който участва в организирано събитие от "Евроклуба" при Българската т... 

Испания беше "честен брокер" по време на шестте месеца, през които председателстваше Съвета на ЕС във
втората половина на 2023 година и се справи много добре с петото си ротационно председателство. Така
заместник-ръководителят на Мисията на Посолство на Испания в България Хайоне Серейхо оцени качеството на
свършената работа от Испания. Хайоне Серейхо беше сред официалните гости на специална среща ... 

Заглавие: Предстоящо обучение по търговски арбитраж и други алтернативни способи за разрешаване на
спорове в Арбитражния съд при БТПП
Дата: 16.01.2024 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща на Евроклуба по повод началото на Белгийското председателство на Съвета на ЕС
Дата: 16.01.2024 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Фредерик Мьорис, посланик на Белгия в България: Ще се стремим да затворим по възможност
повече досиета преди изборите за ЕП
Дата: 15.01.2024 22:35
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Посланик Хайоне Серейхо: Испания се справи много добре със своето председателство на Съвета в
предизвикателна външна и вътрешна среда
Дата: 15.01.2024 21:24
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bcci.bg/news/20013
https://www.bcci.bg/news/20011
https://www.bta.bg/bg/news/economy/601412-frederik-myoris-poslanik-na-belgiya-v-balgariya-shte-se-stremim-da-zatvorim-po
https://www.bta.bg/bg/news/economy/601403-poslanik-hayone-sereyho-ispaniya-se-spravi-mnogo-dobre-sas-svoeto-predsedatelst


Икономическата сигурност и т. нар. автономия ще е сред най-значимите теми за ЕС през тази година, наред с
геополитиката, отношенията с Китай и със САЩ, наред с многото дискусии за разширяването на ЕС и как
Общността да се пригоди към Съюз от повече държави. Това мнение изрази проф. Ингрид Шикова, председател
на "Евроклуба"" при Българската търговксо – промишлена палата (БТПП) и съосновател на кате... 

Бойкот на австрийски стоки и услуги, от Асоциацията на индустриалния капитал в България, "не е пътят в
съвременното общество". Това заяви в председателят на УС на Българската търговско-промишлена палата ()
Цветан Симеонов. Още: Когато имаме нарушени логистични вериги и закъснения в доставките, не трябва да
настройваме обществото срещу една страна като , която винаги е в челната тройка по инвестиц... 

Срещите на "Евроклуба" към Българската търговско-промишлена палата (БТПП) имат една основна цел - да
оказват висококачествена подкрепа на българското общество по пътя на европейската интеграция на България.
Това каза в своята реч председателят на БТПП Цветан Симеонов в началото на провелата се днес среща на клуба,
посветена на Белгийското председателство на Съвета на ЕС. Белгия ще бъде ротационен ... 

Срещите на "Евроклуба" към Българската търговско-промишлена палата (БТПП) имат една основна цел - да
оказват висококачествена подкрепа на българското общество по пътя на европейската интеграция на България.
Това каза в своята реч председателят на БТПП Цветан Симеонов в началото на провелата се днес среща на клуба,
посветена на Белгийското председателство на Съвета на ЕС. Белгия ще бъде ротационен ... 

Кметът на община Кюстендил Огнян Атанасов беше домакин на първото заседание на Обществения съвет за
местно икономическо развитие на община Кюстендил. Той е създаден съгласно подписано партньорско
споразумение между община Кюстендил и Кюстендилската търговско-промишлена палата, съобщиха от
пресцентъра на общината.На заседанието са присъствали председателят на Общинския съвет Димитър Велинов,
замест... 

Затварянето на Суецкия канал значително затруднява стокообмена между Далечния изток и Европа. Това заяви в
интервю за "Добро утро, Европа" председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов.
Той допълни, че освен забавяне на доставките, кризата в Червено море вече е причина и за поскъпване на

Заглавие: Ингрид Шикова, председател на "Евроклуба" при БТПП: Икономическата сигурност ще е сред най-
значимите теми тази година за ЕС
Дата: 15.01.2024 19:41
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Австрийските фирми ни искат в Шенген, а ние ще ги бойкотираме: Глас от бизнеса (ВИДЕО)
Дата: 15.01.2024 19:29
Медия: Actualno.com

Заглавие: Цветан Симеонов, председател на БТПП: Срещите на "Евроклуба" остават значими за българската
общественост
Дата: 15.01.2024 19:06
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Цв. Симеонов, председател на БТПП: Срещите на "Евроклуба" остават значими за българската
общественост
Дата: 15.01.2024 19:06
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Първо заседание на Обществения съвет за местно икономическо развитие се проведе в община
Кюстендил
Дата: 15.01.2024 18:24
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Цветан Симеонов, БТПП: Затварянето на Суецкия канал повишава цените на стоките
Дата: 15.01.2024 08:41
Медия: Euronews Bulgaria

https://www.bta.bg/bg/news/economy/601379-ingrid-shikova-predsedatel-na-evrokluba-pri-btpp-ikonomicheskata-sigurnost-s
https://www.actualno.com/interview/avstrijskite-firmi-ni-iskat-v-shengen-a-nie-shte-gi-bojkotirame-glas-ot-biznesa-video-news_2137824.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/601364-tsvetan-simeonov-predsedatel-na-btpp-sreshtite-na-evrokluba-ostavat-znachimi
https://www.bta.bg/bg/news/economy/601364-tsv-simeonov-predsedatel-na-btpp-sreshtite-na-evrokluba-ostavat-znachimi-za
https://pronewsdobrich.bg/parvo-zasedanie-na-obshtestveniya-savet-za-mestno-ikonomichesko-razvitie-se-provede-v-obshtina-kyustendil-p414401
https://euronewsbulgaria.com/news/24005/tsvetan-simeonov-btpp-zatvaryaneto-na-suetskiya-kanal-povishava-tsenite-na-stokite


транспорта, а оттам и повишаване на цената на стоките към крайния потребител. Вижте ... 

Започналата 2024 година ще бъде много важна за процеса на постигане на пълноправно членство на България
към Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР). Нашата цел е да задържим темпото, като
преминем през колкото е възможно повече оценки от страна на комитети на ОИСР. Това каза Радка Балбанова,
директор на дирекция "Външноикономически отношения и сътрудничество за развитие" към... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Повече гъвкавост, мобилност и ефективна комуникация без риск от пропуснати обаждания с A1 Cloud PBXВъв
времена, в които всеки има поне един смартфон и безпрепятствен достъп до глобалната мрежа навсякъде и по
всяко време, вероятно е трудно да си представим, че преди век и половина първата телефонна централа е
свързвала 21 абонати. Представеното през 1878 г. изобретение е било с ръчно управление. Пр... 

Иновациите като път към икономически растеж обсъдиха в Давос министърът-председателят акад. Николай
Денков и премиерът на Лихтенщайн д-р Даниел Риш, съобщиха от Министерския съвет на страницата си във
Фейсбук. Николай Денков е в Давос за участие в Световния икономически форум.Сред темите, обсъдени от
двамата премиери, е бил въпросът за приемане на България в еврозоната. Според тях това ще допринес... 

д-р Димитър Събев, икономист Институт за икономически изследвания към БАН, "Светът е бизнес", 16.01.2024
г.Върхът на инфлацията беше достигнат през втората половина на 2022 г. като скочи двуцифрено и наближаваше
20%. Световният опит показва, че след подобен голям ценови шок настъпва успокоение. Действително се
очакваше, че инфлацията ще се успокои до едноцифрени стойности до средата на 2023 г., но... 

Австрийският бизнес трябва да убеди политиците във Виена, че влизането на България в Шенгенската зона е
важно за компаниите, смята вицепремиерът и министър на външните работи Мария Габриел. В рамките на
Световния икономически форум в Давос тя участва в дискусия за бизнес аргументите за разширяването на ЕС.
"Солидарността в ЕС и силата на процеса на разширяване откриват нови възможности пред бизне... 

Заглавие: Радка Балабанова: Индикативната дата за приключване на преговорите за членство в ОИСР остава
2025 година
Дата: 15.01.2024 21:48
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Софтуерна телефонна централа като услуга
Дата: 17.01.2024 11:02
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Иновациите като път към икономически растеж обсъдиха в Давос министър-председателят Николай
Денков и премиерът на Лихтенщайн
Дата: 16.01.2024 21:33
Медия: Утро Русе

Заглавие: Д-р Д. Събев: Свидетели сме на инфлация, която може да доведе до край на глобализма
Дата: 16.01.2024 21:05
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Габриел: Австрийският бизнес да убеди политиците, че влизането ни в Шенген е важно
Дата: 16.01.2024 21:10
Медия: Зарата

Заглавие: Иновациите като път към икономически растеж обсъдиха в Давос министър-председателят Николай
Денков и премиерът на Лихтенщайн
Дата: 16.01.2024 21:33
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bta.bg/bg/news/economy/601405-radka-balabanova-indikativnata-data-za-priklyuchvane-na-pregovorite-za-chlenstv
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https://utroruse.com/article/991172/
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https://www.bta.bg/bg/news/world/602058-inovatsiite-kato-pat-kam-ikonomicheski-rastezh-obsadiha-v-davos-ministar-predsed


Иновациите като път към икономически растеж обсъдиха в Давос министърът-председателят акад. Николай
Денков и премиерът на Лихтенщайн д-р Даниел Риш, съобщиха от Министерския съвет на страницата си във
Фейсбук. Николай Денков е в Давос за участие в Световния икономически форум. Сред темите, обсъдени от
двамата премиери, е бил въпросът за приемане на България в еврозоната. Според тях това ще доприне... 

Вицепремиерът и министър на външните работи Мария Габриел участва в панелната дискусия "Инициативата "Три
морета" като двигател за европейския растеж" в рамките на 54-тото издание на Световния икономически форум в
Давос, Швейцария. Участието е по покана на президента на Атлантическия съвет Фредерик Кемпе. Панелът е
организиран от хъб "Три морета" и домакини са Полската банка за развитие (ПБР) и Ев... 

Анализаторите на "УниКредит" очакват икономиките в Централна и Източна Европа (ЦИЕ) да нараснат с около 3
процента през 2024 г. и 2025 г., като сходни темпове на растеж ще отбележат и Западните Балкани. "Темповете на
растеж в региона на ЦИЕ са близо до потенциала тази година, докато в Западна Европа е 0,5 процента, което е
под потенциала", коментира Дан Букша, главен икономист на "УниКредит" за ЦИ... 

Цените на жилищните имоти във Великобритания се очаква да се понижат през тази година, докато наемите им
ще продължат да се увеличават, според анализатори и наемодатели. Представител на британското правителство
прогнозира, че недвижимите имоти в страната най-вероятно ще поевтинеят средно с почти 5 на сто, докато
компании в сектора на недвижимите имоти очакват по-малък спад на цените им. Поскъпват... 

Страната ни все повече внася ток от съседни страни, сочат данните. Така от основен износител България става
вносител на електричество. Защо има ли рискове? "Миналата година сме изнасяли с 3440 гигават часа повече, сега
внасяме 25%. Най-голям дял във вноса има Румъния", това коментира пред БТВ икономистът Калоян Стайков. По
думите му в съседните държави има по-евтини генериращи мощности, защото кво... 

Напрежение в бургаския квартал Сарафово заради продажбата на държавен терен. В 18 часа днес областният
управител Пламен Янев организира среща в читалище "Ангел Димитров 1929" в кв. Сарафово. На срещата са
поканени жители на квартала, общински съветници и всички заинтересовани лица. Причината за напрежението е
спешната среща е заповед на областния управител, с която той е търг за парцел на ул. "Бур... 

Независимо от войната, Русия е пазар от 140 милиона души, БВП на глава от населението по паритет на
покупателната способност расте, както и годишният доход на домакинство на глава от населението, който достигна

Заглавие: Мария Габриел: Инициативата "Три морета" е от стратегическа важност за Европа и света
Дата: 16.01.2024 19:39
Медия: СайтЪТ

Заглавие: Очаква се икономиките на Централна и Източна Европа да нараснат с около 3 процента през
следващите две години, според анализ на "УниКредит"
Дата: 16.01.2024 17:23
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Парадокс по британски при цените на жилищата
Дата: 17.01.2024 11:01
Медия: Economynews

Заглавие: Калоян Стайков: Внасяме ток от Румъния и Гърция, това ще отрази на бизнеса
Дата: 17.01.2024 08:46
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Спешна среща в Сарафово заради продажбата на държавен терен
Дата: 17.01.2024 10:11
Медия: Грамофона

Заглавие: Парите са си пари. Кои големи западни компании продължават да работят в Русия?
Дата: 17.01.2024 10:34
Медия: Informiran.net
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https://www.gramofona.com/burgas-obshtestvo/speshna-sreshta-v-sarafovo-zaradi-prodajbata-na-darjaven-teren
https://www.informiran.net/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%B8-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%BA%D0%BE/


$7,873 през декември 2022 г. в сравнение с $6,566 през 2021 г. Следователно, въпреки инфлацията, руснаците
имат достатъчно пари да купуват продукти, пише RMXnews. След 24 февруари 2022 г., ... 

Възможностите за инвестиции у нас и активизиране на двустранното сътрудничество в редица сектори, сред които
аутомотив, енергетиката, транспорт, информационни и комуникационни технологии, здравеопазването и
иновациите. Тези теми обсъдиха министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на
най-голямата компания за изпълнение на инфраструктурни и енергийни проекти в Южна Корея... 

Давос-Клостерс, Швейцария, 17 януари 2024 г. – Нов доклад на Световния икономически форум, публикуван днес,
предлага преоценка на глобалния икономически растеж, въвеждайки нова рамка, която разглежда БВП заедно с
качеството на растежа в 107 икономики. The Future of Growth Report 2024 /Докладът за бъдещето на растежа за
2024 г./ подчертава значително икономическо забавяне, което се очаква да спадне... 

Върховенството на закона в България е тема №1, която вълнува чуждестранните инвеститори, които искат да
развиват бизнеса си у нас. Това каза в ефира на "Добро утро, Европа" главният изпълнителен директор на
Американската търговска камара в България Иван Михайлов. Според данните от доклад на Американската
търговска камара, който разглежда цялата правораздавателна система, българските власти имат ощ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

ПАЗАРДЖИК. При срещата си с кмета на общината Петър Куленски членовете на Сдружението на частните
предприемачи и работодатели в Пазарджикнабелязаха идентични съвпадения на позициите за решаването на
наболели проблеми в Пазарджик и общината. Присъстваха и заместник-кметът Любомир Гечев, и директорът на
дирекция "Образование" Весела Тодорова. Срещата се състоя съвместно и в широк състав, като бизнес... 

Почти всяка седмица имаме жертва на инвестиционна измама, посочи Владимир Димитров, директор на
дирекция "Киберпрестъпност" в ГДБОП пред БНТ. Стотици измамени с фалшив клип, в който се обещава
ежемесечен доход срещу инвестиции в голяма петролна компания. В ГДБОП всяка седмица жалби подават по
няколко жертви на измамата. Във фалшивите клипове, с които измамниците привличат хората, се използват
лица... 

Заглавие: От икономическото министерство работят по изграждане на инвестиционен портал
Дата: 17.01.2024 09:40
Медия: Конкурент

Заглавие: Нов доклад измерва качеството на растежа за новата икономическа ера
Дата: 17.01.2024 09:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Корупцията у нас все още тревожи чуждестранните инвеститори, сочи доклад на Американската
търговска камара
Дата: 17.01.2024 08:51
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Бизнесът постави пред кмета Петър Куленски нерешени и нечути проблеми
Дата: 16.01.2024 21:18
Медия: Знаме Пазаджик

Заглавие: Шефът на "Киберпрестъпност" в ГДБОП: Почти всяка седмица имаме жертва на инвестиционна
измама
Дата: 16.01.2024 18:30
Медия: Новини.бг

Заглавие: Агенция по заетостта активира близо 45 100 лица на пазара на труда през 2023 г.
Дата: 15.01.2024 17:51
Медия: Агенция "КРОСС"

https://www.konkurent.bg/news/17054772007221/ot-ikonomicheskoto-ministerstvo-rabotyat-po-izgrazhdane-na-investitsionen-portal
https://3e-news.net/bg/a/view/50292/nov-doklad-izmerva-kachestvoto-na-rasteja-za-novata-ikonomicheska-era
https://euronewsbulgaria.com/news/24082/koruptsiyata-u-nas-vse-oshte-trevozhi-chuzhdestrannite-investitori-sochi-doklad-na-amerikanskata-turgovska-kamara
https://zname.info/news/17054326951780/biznesat-postavi-pred-kmeta-petar-kulenski-neresheni-i-nechuti-problemi
https://novini.bg/bylgariya/kriminalno/823576
https://www.cross.bg/tryda-byurata-litza-1737206.html


/КРОСС/ В резултат на усилената работа на трудовите посредници в бюрата по труда 45 096 са активираните лица
на пазара на труда, които започнаха работа и/или обучения, сочи годишната равносметка на Агенция по заетостта.
Това е с 38% повече в сравнение с предходната година. Така безработните, които през 2023 г. постъпиха на
работа със съдействието на бюрата по труда, са общо 154 637, а 91.0% от тях... 

Идентични съвпадения на позициите за решаването на наболели проблеми в Пазарджик и общината отбелязаха
членовете на Сдружението на частните предприемачи и работодатели в Пазарджик при срещата си с кмета на
Пазарджик Петър Куленски, заместник-кмета Любомир Гечев и директора на дирекция "Образование" Весела
Тодорова. Срещата се състоя съвместно и в широк състав, като бизнесът в Пазарджик постави на ... 

Срокът за кандидатстване за Forbes Business Awards 2024 се удължава до 11 февруари включително. Наградите
са отворени за всички компании, които са регистрирани като търговски дружества в България, а кандидатстването
става през сайта на Forbes Business Awards. Компаниите могат да кандидатстват в една или повече категории, а
отличените ще получат признание за добре свършената работа и мотивация за и... 

Германия вече втора седмица е обхваната от протести на селскостопанските производители, които блокират
магистрали и кръстовища, влизат в градовете с тракторите си и спират движението. Някои фермери, за които се
твърди, че са подкрепени от крайнодесни екстремисти, се опитаха да щурмуват ферибота, с който министърът на
икономиката и вицеканцлер Роберт Хабек се връщаше от почивка. Демонстрациите дове... 

Харчим една трета от бюджета си за храна, годишният доход на домакинство, съставено само от пенсионери, е
наполовина по-малък от този на останалите домакинства, а разликата в семейния бюджет между Северозапада и
Югозапада достига 5000 лева.Как изглеждат българските домакинства - Националната статистика следи от почти
100 години. Затова наблюдението на домакинските бюджети, което ви показваме, е на... 

2024 г. започва без особени промени в данъците, които плащат бизнесът и домакинствата, но с приетия в края на
декември държавен бюджет има редица изменения в плащанията.От 1 януари вече официално за беден се смята
този, който получава под 526 лева, след като линията на бедност бе вдигната с 22 лева. Минималната пенсия,
която е 523 лв., на практика остава под тази линия. Така ще е до 1 юли, когато ... 

В действащото законодателство няма въведено понятие за отсъствие при влошени метеорологични условия. В

Заглавие: Кметът на Пазарджик и Сдружението на предприемачите с общи позиции по наболели проблеми в
общината
Дата: 17.01.2024 10:48
Медия: Телемедиа

Заглавие: Удължава се срокът за кандидатстване за Forbes Business Awards 2024
Дата: 17.01.2024 11:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Защо протестират германските фермери?
Дата: 17.01.2024 10:22
Медия: Economynews

Заглавие: Разликата в семейния бюджет между Северозапада и Югозапада достига 5000 лева
Дата: 17.01.2024 09:55
Медия: Фокус

Заглавие: Беден си, ако си доход под 526 лв.
Дата: 17.01.2024 09:42
Медия: Пловдив медия

Заглавие: Няма понятие за отсъствие от работа при лошо време, а само при бедствие
Дата: 17.01.2024 08:34
Медия: 24 часа Пловдив

https://telemedia.bg/bg/regioni/pazardjik/kmetyt-na-pazardjik-i-sdrujenieto-na-predpriemachite-s-obshti-pozicii-po-naboleli-problemi-v-obshtinata
https://forbesbulgaria.com/2024/01/17/%D1%83%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%81%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%82%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-5/
http://www.economynews.bg/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8-news111138.html
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Razlikata-v-semeiniya-byudzhet-mezhdu-Severozapada-i-Yugozapada-dostiga-5000-leva-1968784
https://plovdivmedia.com/205284.html
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/16837623


Кодекса на труда (КТ) се посочва, че работникът или служителят има право на обезщетение, когато е
възпрепятстван да стигне до работното си място заради бедствие. Бедствено положение се обявява от кмета на
общината, от областния управител или от Министерския съвет. Това коментираха за БТА от Изпъл... 

Президентът Румен Радев се срещна с новия председател на Управителния съвет на Българо-румънската
търговско-промишлена палата Виктор Гугушев. Сред обсъдените теми бяха търговско-икономическите връзки
между двете съседни страни и възможностите за съвместно сътрудничество между президентската институция и
палатата, както и усилията на страната ни да постигне пълноправно членство в Шенгенското прост... 

България и Румъния са най-добрият пример за общото европейско бъдеще. Това заяви посланикът на България в
Румъния Радко Влайков на откриването на първата трансгранична конференция по проект "Европа на Балканите:
Общо бъдеще", която се провежда днес в пресклуба на Българската телеграфна агенция (БТА) в Букурещ.В
миналото България и Румъния нямаха добро мнение един за друг, но благодарение на членст... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Стотици измамени с фалшив клип, в който се обещава ежемесечен доход срещу инвестиции в голяма петролна
компания. В ГДБОП всяка седмица жалби подават по няколко жертви на измамата. Във фалшивите клипове, с
които измамниците привличат хората, се използват лицата на държавници, политици, известни спортисти и
журналисти. Социалната мрежа, където хората прекарват все повече време, се оказва и най-добро... 

"Между България и Виетнам има много близки черти и затова Виетнам обичат нас, българите, защото навремето
те са били приети много радушно у нас, създали са там приятели и сега те са запазили тези чувства и се
отблагодаряват към нас по този начин. Би трябвало у нас, в България, да се пише повече, да се разказва повече за
икономиката или как те са структурирали тяхната пазарна система, икономиката, ... 

Стотици измамени с фалшив клип, в който се обещава ежемесечен доход срещу инвестиции в голяма петролна
компания. В ГДБОП всяка седмица жалби подават по няколко жертви на измамата. Във фалшивите клипове, с
които измамниците привличат хората, се използват лицата на държавници, политици, известни спортисти и
журналисти.Всъщност измамниците ползват лицата на популярни личности, след тях има клипове с ... 

Нов бизнес с доходност от 600% откри фронтменът на Промяната Даниел Лорер. Докато цялата държава му

Заглавие: Президентът Румен Радев се срещна с новия председател на Управителния съвет на Българо-
румънската търговско-промишлена палата Виктор Гугушев
Дата: 16.01.2024 15:00
Медия: Президент на Република България

Заглавие: България и Румъния са най-добрият пример за общото европейско бъдеще, заяви Радко Влайков
Дата: 17.01.2024 11:18
Медия: Утро Русе

Заглавие: Голяма опасност, стотици българи изгоряха
Дата: 16.01.2024 21:09
Медия: Блиц

Заглавие: Виетнамското чудо и топлите връзки с България
Дата: 16.01.2024 19:02
Медия: Русе 24

Заглавие: Голяма измама си имената на политици, спортисти и журналисти – как действа
Дата: 16.01.2024 20:43
Медия: Русе 24

Заглавие: Как Лорер спечели за 1 година 1,5 милиона лева, докато беше министър и депутат!?
Дата: 16.01.2024 22:21
Медия: Би Нюз

https://www.president.bg/news7567/prezidentat-rumen-radev-se-sreshtna-s-noviya-predsedatel-na-upravitelniya-savet-na-balgaro-rumanskata-targovsko-promishlena-palata-viktor-gugushev.html
https://utroruse.com/article/991224/
https://blitz.bg/kriminalni/golyama-opasnost-stotitsi-blgari-izgoryakha_news997243.html
https://www.ruse24.bg/novini/mejdunarodni/Vietnamskoto-chudo-i-toplite-vruzki-s-Bulgariya-1968263
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Golyama-izmama-si-imenata-na-politici-sportisti-i-zhurnalisti-kak-deistva-1968375
https://bnews.bg/kak-lorer-specheli-za-1-godina-15-miliona-leva-dokato-beshe-ministar-i-deputat/


търсеше работа на сладък пост в Брюксел заедно с жена му, а той бе "само" министър и депутат, Лорер направи
сделката на живота си.Първо купи чисто нов и ремонтиран мезонет в центъра на София с частен асансьор за 300
хиляди лева в сградата на приятеля си Асен Василев. Купи го от приятеля си на прияте... 

Любомир Минчев бе спряган за кандидат-кмет преди ХекимянКлючов общински съветник от ГЕРБ-СДС в София не
дочака съветът да заработи и подаде оставка. Това се разбира по заявление в Общинската избирателна комисия
на столицата. Любомир Минчев е известен предприемач, съосновател и мажоритарен акционер в "Телелинк
Бизнес Сървисис Груп". Преди Борисов да изненада всички с номинацията на Антон Хекимян за... 

Предприемачът Любомир Минчев е подал оставка като общински съветник в София. Това става ясно от решенията
на ОИК-Столична. Минчев влезе в Столичния общински съвет като трети в листата на ГЕРБ-СДС. Минчев е подал
оставката си директно пред Общинската избирателна комисия в София, а не през председателя на СОС, тъй като
такъв няма вече над два месеца. Първоначално 50-годишният предприемач бе спряган ... 

Днес се навършват 17 години откакто ни напусна големият журналист, учен-народпсихолог, писател и общественик
чл.-кор. проф. д.ф.н. Марко Семов. Той остави ярка следа като създател на българската телевизионна и радио-
публицистика по вътрешнополитически въпроси – още от първите си живи предавания в БНТ от 1972 г. Два пъти
уволняван от Тодор Живков – първият път заради острите си предавания и дисерта... 

Бившият директор на "Пирогов" д-р Спас Спасков е станал жертва на измамно видео. Неговото интервю в
сутрешния блок на БНТ също беше фалшифицирано с цел продажба на "лекарство" "Беше пуснат такъв запис от
предаването, но със сменен текст. Начинът на представянето беше фалшив - представяха ме като хирург, който
дава съвети за ставни заболявания, нещо, което не съвпада с моята специалност", каза Спас... 

Defakto.bg Твърде възпаленото его е винаги личностен проблем, но всякога с обществени последици Нещото, с
което се открояваме от другия отбор е, че зад нас няма определен "властови център", който да реди
кандидатските листи От "достатъчно известен" не следва автоматично "изключително полезен" за обществена
работа Hнaд 6000 cтoлични aдвoĸaти нa 27 и 28 янyapи щe избират нoвo pъĸoвoдcтвo нa Coфийc... 

"Почти всяка седмица имаме жертва на инвестиционна измама", заяви Владимир Димитров, директор на
дирекция "Киберпрестъпност" в ГДБОП. Стотици измамени с фалшив клип, в който се обещава ежемесечен доход

Заглавие: Ключов общински съветник на ГЕРБ в София подаде оставка
Дата: 16.01.2024 21:39
Медия: МИГNews

Заглавие: ОСТАВКА: Любомир Минчев напуска поста си като общински съветник от ГЕРБ в София
Дата: 16.01.2024 16:03
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Проф. Марко Семов: България е била Европа много преди Европа да се сети – 17 г. от кончината на
писателя
Дата: 17.01.2024 10:42
Медия: Новинар

Заглавие: И бивш директор на "Пирогов" жертва на фейк - ползван в мнима реклама на лекарство
Дата: 17.01.2024 09:51
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Адв. Добровест Пенев: Ако бъда избран за председател на САК, ще работя за колегията с етика и
морал, без агресия и натиск
Дата: 17.01.2024 09:03
Медия: DeFakto.bg

Заглавие: Владимир Димитров: Всяка седмица имаме жертва на инвестиционна измама
Дата: 17.01.2024 08:52
Медия: Класа

https://mignews.info/klyuchov-obshtinski-savetnik-na-gerb-v-sofiya-podade-ostavka/
https://eurocom.bg/new/ostavka-lyubomir-minchev-napuska-posta-si-kato-obshchinski-svetnik-ot-gerb-v-sofiya
https://novinar.bg/prof-marko-semov-balgariya-e-bila-evropa-mnogo-predi-evropa-da-se-seti-17-g-ot-konchinata-na-pisatelya
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/16838319
https://defakto.bg/2024/01/17/%D0%B0%D0%B4%D0%B2-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D0%B2-%D0%B0%D0%BA%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD-%D0%B7%D0%B0/
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE/item/508953-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2-%D0%B2%D1%81%D1%8F%D0%BA%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B6%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B0%D0%BC%D0%B0


срещу инвестиции в голяма петролна компания. В ГДБОП всяка седмица жалби подават по няколко жертви на
измамата. Във фалшивите клипове, с които измамниците привличат хората, се използват лицата на дъ... 

Големият провал на българското наказателно правораздаване несъмнено се крие в резултатите от така
наречените "дела с висок обществен интерес", пише в "Доклад за върховенството на правото и бизнес средата в
България 2023 г.", който включва анализи от изтъкнати юристи в България и бе представен в Националния
пресклуб на БТА. Организатор на събитието е Американската търговска камара у нас.Според доку... 

Заглавие: Наложителна е реална промяна в реакцията срещу корупцията по високите етажи на властта и
политиката, сочи доклад за правосъдието у нас
Дата: 17.01.2024 11:30
Медия: Утро Русе

https://utroruse.com/article/991232/
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